
Protokół nr  1/2014
ze wspólnego posiedzenia Komisji:

Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpiecze ństwa Publicznego,
Rozwoju Gospodarczego i Bud żetu,

Edukacji Kultury i Zdrowia
z dnia 18 grudnia  2014 roku.

Wspólne posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 1500 w Urzędzie Gminy w Godowie.
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji problemowych Rady Gminy Godów:

– Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego – 7 członków
– Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – 7 członków
– Edukacji, Kultury i Zdrowia – 6 członków 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Pan Mariusz Adamczyk     - Wójt Gminy Godów
2. Pan  Antoni Tomas - Przewodniczący Rady Gminy Godów,
3. Pani Brygida Dobisz - Sekretarz Gminy, 
4. Pani Beata Kałusek - Skarbnik Gminy,
5. Pani Agnieszka Siwarska - Kierownik Referatu  Organizacyjnego, Spraw Obywatelskich i  

  Informatyki,  
6. Pani  Katarzyna Kubica     - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej,
7. Pani Katarzyna Skrobak - Główny Specjalista ds. inwestycji kubaturowych. 
8. Pani Barbara Banko              - Inspektor ds.  zamówień publicznych 
9. Pan Daniel Wodecki - Inspektor do spraw obronnych i zarządzania kryzysowego 

 
Listy obecności członków Komisji stanowią załączniki od nr 1 - 3 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczyła Izabela Tomiczek – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Godów. 

Prowadz ąca wspólne posiedzenie Komisji odczytała porządek obrad:
1. Wyrażenie  opinii  do  projektów uchwał  b ędących tematem obrad  II  sesji  Rady Gminy 

Godów.
1) projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Godów na 2015 rok,
2) projektu uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów.
3) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia  Wójta Gminy Godów,
4) projekt uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy Godów,
5) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Godów na 2015 rok,
6) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian do Planu Odnowy Miejscowości Godów,
7) projekt  uchwały  w sprawie  wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz określenia 

zasad poboru i terminów płatności w 2015 roku,
8) projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2014 roku 

oraz ustalenia planu tych wydatków,
9) projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
10) projekt  uchwały  w  sprawie  uzupełnienia  braku  formalnego  skargi  na  kierownika 

gminnej jednostki organizacyjnej.
2. Sprawy bieżące.

 
Radny Kuczak – przeanalizował uchwałę Rady Gminy Godów w sprawie terminów dot. uchwalenia 
budżetu gminy. Z treści uchwały wynika,  że Komisje analizują  projekt budżetu gminy na 20 dni przed 
planowanym terminem sesji budżetowej, a sesja budżetowa  została zwołana na dzień 22 grudnia br, tj. 
tylko na  4 dni przed podjęciem uchwały budżetowej.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego (...)  – aby zachować 20 dniowy termin, do Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  w dniu 2 grudnia br. powinna wpłynąć opinia z pozostałych Komisji 
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Rady Gminy  dot. projektu budżetu wraz z proponowanymi zmianami. Opinie nie wpłynęły, w związku z 
tym pozostaje termin 3 dniowy do rozpatrzenia projektu budżetu gminy na 2015 rok, w związku z tym 
należy zadać sobie pytanie, czy na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji Radni będą analizować 
przedłożony w dniu 01 grudnia 2014r. projekt uchwały budżetowej na 2015 rok -  załącznik nr 4 do 
protokołu.

Przewodniczący  Rady  Gminy   w  uzupełnieniu  wypowiedzi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego (...) dodał, że projekt budżetu gminy na 2015 rok, wpłynął  do biura rady w dniu 13 
listopada 2014 roku, więc nie mógł zostać przekazany Komisjom, ponieważ VI kadencja rady kończyła 
się w dniu 21 listopada br. 

Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  na  przełomie  kadencji,  termin 
rozpatrywania  projektu  uchwały  budżetowej  nigdy nie  zostaje  dotrzymany,  ponieważ  nie  ma takiej 
możliwości. Kadencja Rady kończy się a wybory samorządowe odbywają się w październiku lub pod 
koniec listopada. Radni na  I sesji Rady Gminy tj.  w dniu 1 grudnia 2014 r. otrzymali projekt uchwały 
budżetowej,  więc  mieli  możliwość  zapoznania  się  z  projektem.  Regionalna  Izba  Obrachunkowa w 
Katowicach w tej  sprawie wydała opinię  pozytywną.  Na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji 
projekt  uchwały  budżetowej  może  zostać  omówiony  i  zaopiniowany  lub  zdjęty  z  porządku  obrad 
najbliższej sesji Rady Gminy. W związku zapytał czy kontynuować dalej temat? 
 
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  radnego  Kuczaka  czy  wyjaśnienia  w  powyższej  sprawie  są 
wystarczające, czy mimo to ma odmienne zdanie. 

Radny Michał Kuczak powiedział, że wyjaśnienia przyjmuje  i akceptuje, natomiast ma wątpliwość czy 
ze względu na nie zachowane terminu, Wojewoda może uchylić podjętą uchwałę  

Radny Donat Trafiał – odnośnie procedowania. Jeżeli dzisiaj na wspólnym posiedzeniu Komisji zostaną 
wprowadzone poprawki do projektu uchwały budżetowej, czy Pani Skarbnik do sesji zdąży je nanieść? 

Przewodniczący Komisji  Rozwoju (...) -  każda zaproponowana zmiana musi zostać  przegłosowana, 
więc na pewno nie będzie ich aż tyle, aby Pani Skarbnik nie zdążyła ich nanieść i zgodnie z wnioskami 
poprawić projekt uchwały budżetowej. 

Ad.1
Prowadząca obrady Izabela Tomiczek dalsze prowadzenie wspólnego posiedzenia Komisji przekazała 
Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Stanisławowi Tatarczykowi.

Przewodniczący Komisji powiedział , że w tym punkcie zostanie omówiony projekt uchwały budżetowej 
na 2015 rok. Zaproponował, aby temat omówić  na zasadzie kierowanych pytań  do Pani Skarbnik i 
Pana Wójta.

Skarbnik Gminy celem wprowadzenia w temat powiedziała, że z względu na to, że w radzie są nowi 
radni, w związku z tym w swojej wypowiedzi postara się powiedzieć kilka słów  o tym jak tworzy się 
projekt budżetu gminy i z czego budżet się składa. Budżet gminy opracowywany jest na podstawie 
przepisów ustawy o finansach publicznych. Szczegółowość budżetu określana jest przez Radę Gminy 
w  stosownej  uchwale,  w  której  określane  są  także  wymogi  co  do  uzasadnienia  oraz  dodatkowe 
materiały informacyjne do projektu budżetu.
Budżet gminy to roczny plan dochodów i wydatków oraz rozchodów i przychodów. Różnica między 
dochodami a wydatkami  to nadwyżka albo deficyt.  Rozchody to spłata zobowiązań zaciągniętych w 
latach poprzednim a przychody służą finansowaniu deficytu bądź spłacie zobowiązań. 

Dochody,  wydatki  ujmowane  są  w  budżecie  wg  tzw.  klasyfikacji  budżetowej,  która  ustala  działy, 
rozdziały i  paragrafy,  które wskazują  pochodzenie źródła dochodu, a w zakresie wydatków na  ich 
przeznaczenie.  Zgodnie  z  ustawą  o  finansach  publicznych  dochody  budżetu  gminy  ustala  się  co 
najmniej w podziale na dochody bieżące i majątkowe  z wyszczególnieniem źródła tego dochodu.  Ten 
plan to tabela nr 1 do uchwały. 

Wydatki z podziałem na wydatki bieżące i majątkowe w układzie działów i rozdziałów, z tym że ustawa 
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nakłada obowiązek uszczegółowienia tych grup wydatków. 

W ramach wydatków bieżących  wyróżniamy:

- wydatki jednostek budżetowych a w tym wynagrodzenia i składki od nich naliczane czyli ZUS oraz 
tzw. wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań,

- dotacje na zadania bieżące,

- świadczenia na rzecz osób fizycznych, 

- wydatki na projekty tzw. unijne,

- obsługę długu publicznego,

- są jeszcze wypłaty z tytułu poręczeń i gwarancji , ale gmina Godów takich nie udzieliła. 

Wydatki majątkowe z kolei dzieli się na: inwestycje i zakupy inwestycyjne i tu trzeba wyróżnić te które 
są związane ze środkami unijnymi a druga grupa to zakup akcji, udziałów, wniesienie wkładów.

Załącznikami do uchwały budżetowej są: załącznik dotyczący udzielanych dotacji z budżetu gminy z 
podziałem na jednostki  sektora finansów publicznych i spoza sektora z podziałem na podmiotowe, 
celowe. Przedmiotowych dotacji  gmina nie udziela – nie mamy zakładów budżetowych.

Drugim  załącznikiem  jest  plan  dochodów  i  wydatków  jednostek  oświatowych  dla  środków 
gromadzonych na wyodrębnionym  rachunku bankowym.  Jednostki i zasady tworzenia tego rachunku 
zostały określone przez Radę w odrębnej uchwale. 

Budżet gminy na 2015 rok po stronie dochodów zamyka się kwotą: 39.116.900,00 zł., z czego dochody 
bieżące  to  kwota  34.655.360,00  zł.,  a  dochody majątkowe 4.461.540,00  zł.  Dochody  oszacowane 
zostały zgodnie z opisem wskazanym w uzasadnieniu do przekazanego projektu. 

W podsumowaniu dochodów wójt wskazał procentowy udział poszczególnych rodzajów dochodów w  
dochodach  bieżących.  Dochody  majątkowe  zostały  odrębnie  opisane.  Kwoty  dotacji,  subwencji, 
udziałów w PIT  mogą po nowym roku ulec zmianie, gdyż otrzymamy ostateczne informacje od Ministra 
Finansów i Wojewody Śląskiego. 

Tradycyjnie dochody zaplanowane zostały ostrożnie - lepiej zwiększać plan dochodów w ciągu roku. 

Zauważyć można, iż w budżecie roku 2015 zaplanowano  dużo dochodów jako refundacja wydatków 
dokonywanych w ramach projektów z dofinansowaniem unijnym. 

W bieżącym roku zawarliśmy 32 umowy dotyczące  dofinansowania zewnętrznego, w głównej mierze 
dla zadań już zrealizowanych.  Czyli mamy przykład na to, że aby otrzymać środki zewnętrzne należy 
najpierw wydatkować środki własne budżetu gminy bądź pochodzące z zasilania w formie kredytów i 
pożyczek aby w latach następnych otrzymać zwrot części poniesionych nakładów w formie refundacji.  

Wydatki na 2015 zostały zaplanowane w kwocie niższej aniżeli planowane dochody, w związku z czym 
powstała nadwyżka. 

Plany złożone do projektu budżetu przez dyrektorów  i kierowników jednostek organizacyjnych oraz 
kierowników komórek organizacyjnych zamykały się kwotą ponad 47.500.000 zł. 

Ostatecznie  wydatki  ustalono  na  kwotę:  38.577.505,00  zł.,  w  tym  wydatki  bieżące  na  kwotę 
31.802.544,00 zł., a majątkowe na kwotę: 6.774.961,00 zł.

Zaplanowano wydatki na zadania obowiązkowe gminy oraz na zadania zlecone z zakresu administracji 
rządowej. 

Jeśli gdzieś w uzasadnieniu pojawiły się groszowe końcówki to wynika to z zaokrąglenia wydatków do 
paragrafu do pełnych złotych, żeby budżetu w groszach nie ustalać.  Konieczność zaokrąglania wynika 
z  wydatków FUNDUSZU SOŁECKIEGO z uchwały RG, które ustalane są procentowo z groszami.   

W materiałach informacyjnych zamieszczono wysokość „budżetów” dla poszczególnych jednostek na 
2015 rok. 

Jak  widać  z  tabeli  numer  2  do  uchwały  budżetowej  oraz  zestawienia  o  którym  wspomniałam, 
największą  grupę  wydatków w  części  bieżącej  budżetu  stanowią  wynagrodzenia  i  składki  od  nich 
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naliczane, z czego prawie 74% to udział jednostek oświatowych w tej kwocie, 17% urząd gminy, 4% 
GOPS  i  pozostałe 5% to  Świetlica profilaktyczno – wychowawcza, inkasenci opłat, osoby zatrudniane 
na podstawie umów cywilnoprawnych. 

Grupa  wydatków statutowych  czyli  związanych  z  funkcjonowaniem  i  realizacją  statutowych  celów  
jednostek to kwota 7.480.526,00.

W ramach  jednostek  organizacyjnych  największe wydatki  statutowe to  jednak  odpis  na  zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych, który stanowi 25% wydatków,  opłaty za media: gaz, prąd, wodę: 9%, 
zakup opału – 7%.

Jeśli chodzi o wydatki związane z zakupem sprzętu, wyposażenia dla jednostek ,   to ustalono środki  
tylko i wyłącznie na zakupy niezbędne. 

Grupa wydatków  - świadczenia na rzecz osób fizycznych obejmuje świadczenia wynikające z kodeksu 
pracy – tzw BHP, a  w oświacie  dodatkowo dodatek wiejski  i  mieszkaniowy natomiast  w GOPS to 
świadczenia  wypłacane  podopiecznym, także  w ramach zadań  zleconych  –  świadczenia  rodzinne, 
fundusz alimentacyjny. 

Grupa dotacji została opisana w załączniku do uchwały budżetowej. 

Wydatki  w  ramach  funduszu  sołeckiego,  w  ramach  opłaty  za  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów 
alkoholowych, w ramach dotacji na zadania zlecone przedstawiono w odrębnych tabelach. 

Wydatki majątkowe roku 2015 to głównie:

-  drogi:  4.759.234,  w tym dotacja  dla  powiatu:  400.000,00 dotacja  dla  Miasta  Wodzisław – droga 
południowa: 509.782,00

- budowa kanalizacji Skrzyszów: 400.000,00

-  zakupy gruntów: 200.000,00

- przebudowa budynku w Skrzyszowie: 290.000,00

- projekt budowy przedszkola w Gołkowicach: 100.000,00

- projekt termomodernizacji  obiektów gminnych: szkolne w Gołkowicach, ośrodek kultury w Godowie i 
Skrbeńsku (uzasadnienie Skrzyszów):  126.000,00

- inwestycje w obiekty sportowe: 100.000,00

- rozbudowa oświetlenia ulicznego: 100.000,00

- dotacje do wymiany pieców, zakup solarów:  321.000,00

W budżecie gminy tworzone są  także rezerwy – obowiązkowe – celowa związana z zarządzaniem 
kryzysowym oraz ogólna. 

Wydatki  na obsługę  długu zaplanowano z zapasem.    Wysokość  kosztów odsetek uzależniona jest 
między innymi od wysokości wiboru, który jest zmienny. Sytuacja na rynku finansowym wskazuje iż nie 
powinien on wzrosnąć gwałtownie i  utrzymać się na podobnym poziomie jak w tym roku, jednakże dla 
bezpieczeństwa  lepiej  mieć  zapas.   W  tym  roku  obniżyliśmy  plan  odsetkowy  z  580.000,00  do 
355.000,00  zł.  Marża  banków  nie  przekracza  jednego  procenta.  Oprocentowanie  pożyczek  w 
WFOŚiGW uzależnione jest od stopy redyskonta weksli i  według szacunków nie powinno przekroczyć 
3,5%. 

Rozchody budżetu gminy w kwocie 2.455.225,00 zł. wynikają z tytułów wymienionych w tabeli 3 do 
projektu uchwały. 

Przychody w 2015 roku to kwota 1.915.830,00 zł., i wynika ona z pożyczki zaciągniętej w WFOŚiGW w 
Katowicach na niską emisję w roku 2014 – II transza 200.000,00 (może ulec zmianie po rozliczeniu 
zadania - może ulec obniżeniu), I rata pożyczki związanej z niską emisją w 2015 roku, na którą zgodnie 
z decyzją rady złożono wniosek.  Dodatkowo zaplanowano tradycyjnie pożyczkę na utylizację azbestu.

Wprowadzono także kredyt długoterminowy, którego ewentualne zaciągnięcie będzie uzależnione od 
wykonania  w  roku  bieżącym,  ustaleniu  ewentualnych  wolnych  środków  bądź  oszczędności  po 
przetargowych, chyba że zostaną wprowadzone nowe zadania po stronie wydatków do budżetu. 
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Zgodnie z ustawa o finansach publicznych wydatki  bieżące nie przekraczają  dochodów bieżących. 
Powstała  nadwyżka operacyjna  roku bieżącego pozwala  na spłatę  zobowiązań  z  tytułu  kredytów i 
pożyczek. 

Planowane zadłużenie gminy na koniec roku wyniesie: 13.842.643,00 przy założeniu wykorzystania 
kredytu w roku bieżącym w wysokości 6 mln. zł. i planowanych w uchwale pożyczek i kredytów. 

W bieżącym roku 2014 jak i w latach następnych  poziom możliwości zadłużenia gminy jest ustalany 
względem  indywidualnego  wskaźnika  możliwości  zadłużenia  gminy,  który  uwarunkowany  jest 
powstającą w gminie nadwyżką operacyjną w latach poprzedzających rok budżetowy, z tym że na 2015 
rok, przed zamknięciem roku brany jest pod uwagę plan na III kwartał roku budżetowego, jako jeden z 
tych trzech lat. Dopuszczalny poziom zadłużenia to w tej chwili nie % od dochodów ogółem ale średnia 
wyliczona  z  trzech  lat  –  czyli  2012,  2013,  plan  2014.  Średnią  liczy  się  jako  różnicę  pomiędzy 
dochodami  bieżącymi  a  wydatkami  bieżącymi  powiększoną  o  dochody  ze  sprzedaży  majątku  do 
dochodów  ogółem  w  stosunku  do  drugiego  wskaźnika  ustalonego  dla  danego  roku  jako  kwota 
rozchodów i odsetek do dochodów ogółem. Zatem są dwie strony wzoru - lewa i prawa.  Wskaźnik 
obciążenia budżetu z danego roku wraz ze spłatą zobowiązań musi być równy bądź mniejszy od tej 
średniej o której wcześniej była mowa.

Dla roku 2015 (bez zastosowania wyłączeń) relacja ta wynosi:  7,46% do 12,62%, czyli  relacja jest 
zachowana z bezpiecznym marginesem.

Pani Skarbnik - odnosząc się  do zadłużenia przeszła do zreferowania projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej  Prognozy Finansów Publicznych,  która  stanowi  w roku 2015 odzwierciedlenie  budżetu 
uchwalanego  a  w  latach  objętych  prognozą  długu  stanowi  szacowanie  dochodów  i  wydatków.  
Załącznikiem  do  WPF  jest  wykaz  przedsięwzięć  wieloletnich,  z  realizacją  których  związane  jest 
zaciąganie zobowiązań zwrotnych z tytułu kredytów i pożyczek.   Do WPF wprowadzono dochody z 
tytułu  dotacji  tzw.  unijnych  zabezpieczonych  w  RITACH  w  odniesieniu  do  zadań  objętych  tym 
załącznikiem. Dla pozostałych zadań wprowadzono wstępnie  kredy i pożyczki.  

Odnosząc  się  do  samego  WPF –  to  otrzymali  państwo   wydruk  z  systemu  BESTIA,  gdyż  WPF 
sporządza się i przesyła do RIO wyłącznie w wersji elektronicznej.  Dla czytelności sporządzony został 
odrębnie załącznik przedsięwzięć w arkuszu kalkulacyjnym  zaplanowanych do roku 2021.

Szczegółowość WPF wynika z Rozporządzenia Ministra Finansów, który już trzykrotnie zwiększał jego 
szczegółowość.

Pani  Skarbnik  podkreśliła,  że  w  otrzymanym  przez  Radnych  projekcie  koniecznym  stanie  się 
dostosowanie kilku pozycji uszczegóławiających dane podstawowe WPF, ze względu na podpisanie 
umów o dofinansowanie po dniu sporządzenia projektu –  te dane muszą być uwzględnione w zakresie 
wykazywania  dochodów  i  wydatków  unijnych.  Pozycje  zmienione  obejmują:  kolumny:  12.1.1.1  i 
12.2.1.1 (środki  unijne z zawartych umów).  Kwoty ulegną  zmianie  ze względu na to ,  że od dnia 
przekazania projekty uchwały budżetowej zostały podpisane dwie umowy na dofinansowanie unijne. 
Sposób prognozowania opisany został w uzasadnieniu,  w którym dane w zakresie podpisanych umów 
na środki unijne  muszą zostać  skorygowane.

W  otrzymanej  opinii  z  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  do  projektu  budżetu 
zasugerowano naniesienie zmiany w § 8 projektu uchwały budżetowej tj. podzielić paragraf na dwa 
ustępy: 

ust.  1 dotyczył  będzie planowanych dochodów z tytułu opłat  za  wydawanie zezwoleń  na sprzedaż 
napojów alkoholowych w kwocie 190.000,00zł,

ust.2  planowanych  dochodów z  tytułu  opłat  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  w kwocie 
1350.000,00 zł  przeznacza się  na wydatki  związane  z funkcjonowaniem systemu gospodarowania 
odpadami komunalnym.  

Ponadto Regionalna Izba Obrachunkowa zaproponowana naniesienie zmiany do projektu uchwały w 
sprawie WPF w zapisie gdzie został ustalony limit zaciągania zobowiązań finansowych przez Wójta. 
Propozycja, aby na końcu zdania dopisać myślnik a po nim dopisać, że ograniczenia  te nie dotyczą 
zobowiązań z tytułów  określonych w art. 143 prawa zamówień publicznych ( mowa jest o umowach, 
które  można zawierać na czas nieokreślony  dot. usług dystrybucyjnych np. energii.  
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Przewodniczący  Komisji  –  poprosił  Panią  Skarbnik,  aby  nakreśliła  zasady  jakie  obowiązują  przy 
propozycji składania wniosków do projektu uchwały budżetowej.

Pani Skarbnik – zasada jest ogólna i wynika wprost z przepisów ustawy o finansach publicznych. Rada 
ma prawo do wprowadzania zmian  do projektu budżetu, który Wójt przedstawił Radzie, ale zmiany nie 
mogą  spowodować  np.  zmniejszenia  nadwyżki  czy  powstania  deficytu.  Jeżeli  radni  chcieliby 
wprowadzić dodatkowy  wydatek, to Rada musi wskazać pokrycie wydatku w budżecie gminy bądź 
wskazać dodatkowe źródło  sfinansowania tego wydatku. 

Przewodniczący  Komisji  otworzył  dyskusję  dot.  DOCHODÓW  wykazanych  w  projekcie  uchwały 
budżetowej gminy na 2015 roku.
 
Pytań i wniosków nie było.

Dyskusja dot. WYDATKÓW:

Radny Kuczak Michał – kwota dotacji 50.088,00 zł dla Straży Miejskiej w Wodzisławiu Śl.,  zapytał czy 
Gmina ma Straż  Miejską,  czy tylko wynajęła  pracowników z Urzędu Miasta Wodzisławia Śl.,  co w 
zamian za te  pieniądze mieszkańcy gminy otrzymują,  jaka jest podstawa prawna pracy strażników 
miejskich na terenie naszej gminy? 

Pan Daniel Wodecki porozumienie w sprawie utworzenia wspólnej straży gminnej z Miastem Wodzisław 
Śląski zostało zawarte w 2009 roku.  

Pan Wójt w uzupełnieniu dodał, że porozumienie w powyższej sprawie zostało zawarte na podstawie 
uchwały  Rady  Gminy  Godów  oraz  uchwały   Rady  Miasta  Wodzisław  Śląski.  Strażnicy  wykonują 
zadania  z  zakresu  ochrony  porządku  publicznego.  Uczestniczą  w  kontrolach  związanych  z 
wywiązywaniem się mieszkańców z obowiązków nałożonych przez ustawodawcę w zakresie wywozu 
nieczystości płynnych,  podpisanych umów na wywóz nieczystości, obsługi i zabezpieczenia gminnych 
imprez kulturalno – sportowych itp.  Przedstawiciele Straży Miejskiej co roku zapraszani są na Sesję 
Rady Gminy w celu przedstawienia Radzie informacji z działalności i realizacji  zadań wykonanych w 
danym roku na terenie naszej gminy. 

Pan Wójt – porozumienie ze Strażą Miejska zostało zawarte na czas nieokreślony.

Radny  Kuczak  Michał  uważa,  że  praca  Straży  Miejskiej  sprowadza  się  tylko  i  wyłącznie  do 
sprawowania kontroli wywozu nieczystości płynnych, a to jest zadanie Wójta. Zgodnie z ustawą dot, 
porządku w gminach, Wójt może zwrócić się z prośbą do właściwego Komendanta Policji o pomoc  w 
sprawie przeprowadzenia takich kontroli,  a Komendant  „łaski  nie robi”  musi  udzielić  takiej  pomocy. 
Policjanci zrobią to za darmo, a nie za 50 tyś zł.  Uważa, że ta umowa ze Strażą Miejską powinna 
zostać rozwiązana. Podkreślił, że prawdopodobnie od połowy przyszłego roku zwiększy się ilość etatów 
pracowników pionu prewencji policjantów mundurowych. Każdy policjant będzie pracował po 40 godzin 
tygodniowo, w związku z tym kontrole na terenie gminy również będą mogli przeprowadzać. Zapytał  na 
jaki czas została zawarta umowa ze Strażą Miejską i czy można ja rozwiązać?

Przewodniczący Komisji  –  radny  musi  złożyć  wniosek  formalny  w tej  sprawie  a  wniosek  zostanie 
poddany pod głosowanie i wtedy okaże się czy Rada chce, aby porozumienie ze Strażą Miejską zostało 
rozwiązane .   

Pan Wójt – okres wypowiedzenia warunków zawartego porozumienia to pół roku. Zaproponował, aby 
na  dzień  dzisiejszy  wstrzymać  się  z  oceną  pracy  Straży  Miejskiej  do  czasu  przedstawienia 
sprawozdania.  Na dzień dzisiejszy nie ma możliwości, aby dotację w kwocie ~50 tys zł przenieść na 
inne wydatki, ponieważ byłoby to naruszenie dyscypliny finansów publicznych, bo w tej sprawie zawarte 
jest porozumienie. Jeżeli Rada zadecyduje, że porozumienie ze Strażą Miejską należy rozwiązać, to 
przed zakończeniem roku budżetowego należy  złożyć wniosek o wypowiedzenie umowy. 
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Przewodniczący Komisji poprosił o pytania. 

Radny Zygmunt Skupień -  dział 600 Transport i Łączność.
1) projekt budowy drogi głównej południowej, zapytał czy jest opracowany dokument lub studium 

dot.  zjazdu  z  autostrady  w  Gorzyczkach,  czy  jest  dokument  w  którym  wyliczona  jest 
ekonomiczność i zasadność budowy tej drogi, która rzekomo ma ułatwić dojazd do ulicy Jana 
Pawła II.  

2) czy ta droga będzie na tyle wykorzystana w ruchu samochodowym, aby odciążyć nasze lokalne 
drogi?

Uważa, że należy wstrzymać się z projektowaniem budowy tej drogi do czasu przedstawienia Radzie, 
dokumentów dot. ekonomiczności i zasadności jej budowy. 

3) budowa i  przebudowa dróg  gminnych  -  kwota  3.350.000.68 zł.  Temat  został  omawiany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, ale aby mieć pokrycie na wydatkowanie tej kwoty, poprosił  o 
przedstawienie  listy wytypowanych dróg do budowy.

Dział 700 Gospodarka Mieszkaniowa
– kwota 220.000,59 zł środki na przejęcie gruntów na rzecz gminy, zapytał gdzie te grunty mają 

zostać przejęte?

Dział 710 Działalno ść usługowa.
– kwota  334.168,00  zł  –  projekt  „Diagnoza  potencjału  rozwoju  obszaru  funkcjonalnego 

zlokalizowanego  wzdłuż  autostrady  A 1  na  terenie  subregionu  zachodniego  województwa 
śląskiego, zapytał jak ma się diagnoza do pól na zwałach, do drogi z Gorzyczek do Jana Pawła 
II?
 „ Prognoza nie obejmuje zakresu budowu drogi z Gor zyczek do jana Pawła II

Pan Wójt  –  podkreślił,  że  radny  Zygmunt  Skupień  będąc  Radym w poprzedniej  kadencji  również 
głosował za podjęciem działań w celu przejęcia terenów oraz wykonania projektu budowy tej  drogi. 
Odbyło się spotkanie z  właścicielami gruntów, z podziałem na dwa etapy: najpierw spotkano się z 
właścicielami  gruntów od  ulicy  1Maja  do  ul.  Dworcowej,  druga  grupa  -  spotkanie  z  właścicielami 
gruntów od  ulicy  Dworcowej  w  kierunku  ul.  Powstańców Śl.  w  Łaziskach.  Podkreślił,  że  chciałby 
konsekwencji  osobowych  Radnych,  ponieważ  najpierw  podejmują  decyzję  w  celu  podjęcia 
jakichkolwiek działań i są na „tak” a za jakiś czas na „nie”.  

Obwodnica  to  ruch  samochodowy  od  strony  południowej,  zjazd  z  autostrady  na  węźle  w 
Łaziskach. Budowę drogi planuje się od ul. Powstańców Śl.  do ul. Dworcowej, a wtedy tereny przy 
autostradzie staną się o wiele atrakcyjniejsze, w związku z tym można liczyć na zainteresowanie tym 
terenem większej grupy przedsiębiorców, a zatem budowę  firm, co wiąże się  z większym wpływem 
podatków do budżetu gminy. W budżecie gminy nie przyjęto środków po stronie dochodów pod budowę 
tej drogi, ponieważ czekamy na rozstrzygniecie konkursów i jeżeli uda się pozyskać środki na ten cel, 
droga  będzie  budowana.  Należy  patrzeć  perspektywicznie  i  przyszłościowo  na  ten  temat  i 
zabezpieczy ć teren aby w przyszło ści drog ę wybudowa ć.  

Podkreślił, że jest duże zainteresowanie terenami Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. 
Wpłynął  list  intencyjny  z  Firmy  POLKAP w  sprawie  możliwości  budowy  na  tym  terenie  otaczani, 
rozpoczęto  budowę  nowej  inwestycji  Firmy  Flagowa  Kraina,  wstępnie  prowadzone  są  rozmowy  z 
dwoma przedsiębiorcami w sprawie wykupu  dwóch działek  z przeznaczeniem ich na prowadzenie 
działalności gospodarczej. 

W budżecie gminy zostały zabezpieczone środki finansowe na budowę drogi na KSSE. Według 
kosztorysu kwota 1600.000,00 zł. ,ponadto zabezpieczono środki finansowe na budowę ul. Wyzwolenia 
w Skrzyszowie (w pierwszej kolejności będą prowadzone działania związane z budową  kanalizacji). 
Zakładano, że po zakończeniu budowy ul. Skotnickiej w Łaziskach zaplanowano rozpoczęcie kolejnej 
dużej  inwestycji  -  remont  ul.  Wyzwolenia  w  Skrzyszowe.  Natomiast  pozostałe  środki  zostaną 
wykorzystane na remont odnogi ul. Turskiej (prowadzenie robót wspólnie z Gminą Gorzyce). Z środków 
funduszu sołeckiego wyodrębniono kwotę w wysokości 20 tys zł na budowę drogi od ul. Wiejskiej w 
Podbuczu  (od  strony  ulicy  Dębowej  w  kierunku  mostu  autostradowego).  Zostało  podpisane 
porozumienie  z  GDDKiA pozwalające  na  wejście  w teren.  Podkreślił,  że  jeżeli  po rozstrzygniętych 
przetargach pozostaną oszczędności to do remontu wejdą drogi z listy ustalonej w poprzednich latach. 
Drogi zaplanowane do remontu  w 2015 roku to: ul. Wyzwolenia, odnoga ul. Turskiej i ul. Wiejska oraz 
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KSSE. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  odniósł  się  do   pytania  ad.1)   radnego  Skupnia.  Odciążenie  ruchu 
samochodowego to  jeden  z  pozytywnych  aspektów budowy tej  inwestycji,  natomiast  drugi  bardzo 
ważny aspekt to pozyskiwanie inwestorów, a tym samym wykorzystanie pustych pól przy autostradzie 
oraz rozwój firm, które czasami są uciążliwe dla mieszkańców. Pas terenów przy autostradzie to nie 
tylko bardzo dobre miejsca dla inwestorów, ale również dla rozwoju naszej gminy.

Radny Michał Kuczak
Dział 851– Ochrona Zdrowia  – został opracowany Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii  zapytał,  czy kwota 1000 zł  to wszystkie środki  jakie planuje się 
przeznaczyć na ten cel?

Pani  Skarbnik  – w ramach tych środków najczęściej  dokonuje się  zakupu publikacji  związanych z 
profilaktyką.  W  tym  roku  plan  został  zwiększony  ponieważ  wystąpiła  potrzeba  przeprowadzenia 
szkolenia związanego z przeciwdziałaniem narkomanii na terenie gminy. 

Radny Zygmunt Skupie ń 
Dział 929 - Kultura Fizyczna - wynagrodzenia trenerów na ORLIKU kwota 21.200,00 zł  zapytał czy 
została zawarta umowa pomiędzy gminą a „firmą” za korzystanie z ORLIKA tj. płacenie trenerom za 
trenowanie  dzieci i młodzieży? 

Pan  Wójt  –  gmina  zatrudnia  instruktorów,  którzy  trenują  młodzież  na  terenie  ORLIKA,  zgodnie  z 
założeniami oraz warunkami zawartej umowy przy pozyskiwaniu środków zewnętrznych -  aby ORLIK 
był  czynny 7  dni  w tygodniu.  Wszystkie  kluby sportowe z  naszej  gminy,  nieodpłatnie  korzystają  z 
gminnych  obiektów  sportowych  między  innymi  również  z  ORLIKA,  ponieważ  taka  była  intencja 
powstawania  ORLIKÓW  w  Polsce.  Uczniowski  Klub  Sportowy,  Szkółka  Piłkarska  „WINNERS”  na 
ORLIKU trenuje dzieci  i  młodzież.  Została  podpisana umowa na nieodpłatne korzystanie  z boiska. 
Instruktorzy składają sprawozdania z prowadzonych zajęć. 

Radny Michał Kuczak – Rada Sołecka w Łaziskach w planach inwestycyjnych wystąpiła z inicjatywą 
budowy w Łaziskach siłowni  na wolnym powietrzu,  zapytał  dlaczego ten  temat  nie  został  ujęty  w 
projekcie uchwały budżetowej?

Pan  Wójt  –  składanych  wniosków przez sołtysów czy  rady  sołeckie  jest  bardzo  dużo.  W ramach 
rozwoju infrastruktury sportowej  złożono dwa wnioski  na budowę  siłowni  w Skrbeńsku i  Łaziskach. 
Jeżeli wniosek zostanie pozytywnie zweryfikowany przez komisję konkursową,  to  zadania ujęte we 
wniosku, zostaną przyjęte do realizacji i na bieżąco będą wprowadzone do budżetu gminy. Wszystkie 
zadania  tego  typu  były  realizowane  przy  wsparciu  środków  zewnętrznych  unijnych  lub  z  Urzędu 
Marszałkowskiego.  

Radny Donat Trafiał 
Dział 921 Kultura i ochrona Dziedzictwa Narodowego  – realizacja gminnych imprez kulturalnych, 
współpraca z gminami partnerskimi kwota 205.000,00 zł, zapytał z czego wynika ta kwota? 

Pan  Wójt  –  realizacja  projektu  „Wspólna  granica”,  zakup  nagród,  dofinansowanie  do  zespołów 
folklorystycznych,  Dni  Gminy  Godów,  organizacja  Gminnych  Dożynek,  Koncert  Rokowy,  zakup 
materiałów promocyjnych,  organizacja  imprezy z  okazji  25 lat  samorządu ,  współpraca z  gminami 
partnerskimi,  pokaz  konia  śląskiego,  turniej  tenisa  ziemnego,  Hubertus,  Adeste  Fideles,  majówka 
myśliwska, dzień działacza kultury, opłata ZAiKS itp.

Więcej pytań nie było. 
 
Przewodniczący  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  odczytał  opinię  w  sprawie  projektu 
budżetu gminy na 2015 rok - załącznik nr do protokołu. Dalsze prowadzenie wspólnego posiedzenia 
przekazał radnej Izabeli Tomiczek – prowadzącej wspólne posiedzenie Komisji  
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Prowadząca wspólne posiedzenie Komisji  zwróciła się z prośbą do poszczególnych  Komisji o opinie w 
sprawie projektu budżety gminy na 2015 rok.

Głosowanie:
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  6 głosów „za”,
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu –  6 głosów „za”, 
– Komisja  Mienia  Komunalnego,  Ochrony  Środowiska  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  -  6 

głosów „za”.
Komisje pozytywnie zaopiniowały powy ższy projekt uchwały.  

Ad.1
2) projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godów – załącznik nr 5 do 

protokołu.

Prowadząca wspólne posiedzenie Komisji  powiedziała, że Pani Skarbnik omówiła w/w projekt uchwały, 
w związku z tym zapytała czy są jeszcze pytania w tej sprawie.   

Głosowanie:
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  6 głosów „za”,
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu –  6 głosów „za”, 
– Komisja  Mienia  Komunalnego,  Ochrony  Środowiska  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  -6 

głosów „za”
Komisje pozytywnie zaopiniowały powy ższy projekt uchwały.  

Ad.1
3) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia  Wójta Gminy Godów – załącznik nr 6 do 

protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy w projekcie uchwały zostały określone miesięczne kwoty poszczególnych 
składników wynagrodzenia Wójta,  zapytał czy są pytania w tej sprawie?

Radny Donat Trafiał powiedział, że kiedy odpowiedzialnie podnosił rękę za zaciągnięciem wiosną tego 
roku długu miał  nadzieję,  że Pan Wójt  przedłoży Radzie  plan racjonalizacyjny wydatków tak, aby 
zrównoważyć koszty obsługi tego zadłużenia. Podkreślił, że cała administracja publiczna oszczędza. 
Uważa,  że  jeżeli  Pan  Wójt  nie  przedłożył  planu  racjonalizacyjnego   wydatków,  to  wskaże  pewne 
obszary  gdzie  niektóre  wydatki  można  racjonalizować,  a  tym  samym  zaoszczędzić  kwotę  około 
250.000,00 zł w ciągu trwania kadencji. Podkreślił, że dzisiaj wiele samorządów dało jasny sygnał że 
należy oszczędzać   w związku z tym zwrócił się z prośbą o obniżenie pensji wójta do stanu z przed 
2010 roku. Nie pamiętał dokładnie jaka to była kwota.   Powiedział, że ta Rada pokaże mieszkańcom, 
że jest w stanie podjąć odpowiedzialną decyzję, że ta Rada da jasny sygnał mieszkańcom, że potrafi 
wykonać zdecydowane kroki. Przedstawił materiał ze stron internetowych innych urzędów, gdzie Rada 
obniżyła wynagrodzenie np. Wójtowi Gminy Gorzyce, Prezydentowi Miasta Rybnika czy Kołobrzegu. 

Pani Sekretarz odniosła się do wypowiedzi radnego Trafiała. Rada Gminy w drodze uchwały ustala 
wynagrodzenie  dla  Wójta  Gminy  na  daną  kadencję.  W  przygotowanym  projekcie  uchwały 
wynagrodzenie Pana Wójta nie uległo zmianie jest to ta sama kwota brutto co w poprzedniej kadencji. 
  
Przewodniczący Rady - radni, którzy biorą udział w dzisiejszym posiedzeniu komisji przygotowali się do 
tego tematu, w związku z tym poprosił  o  konkretne wnioski  w tej  sprawie. Ponadto zwrócił  się  z 
zapytaniem do Pani Skarbnik czy zaciągnięcie pożyczki, to  decyzja jednoosobowa podjęta przez Pana 
Wójta, czy wynikało  to z podjętej uchwały przez Radę Gminy w tej sprawie. 

Pani Skarbnik na każde zaciągniecie przez Pana Wójta pożyczki, kredytu niezbędna jest uchwała Rady 
Gminy, którą  przedkłada się  do Regionalnej Izby Obrachunkowej  w celu wydania opinii  w zakresie 
możliwości kwoty zaciągnięcia wnioskowanej pożyczki, czy kredytu i każdym przypadku ta opinia była 
pozytywna.  Podkreśliła,  że  jeżeli  radni  wczytaliby  się  w  treść  uchwały  z  2013  roku  w  sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansów Publicznych na lata 2014 i 2015 i porównali  z przedłożonym projektem 
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uchwały to zauważyliby, że spłata długu skróci się o dwa lata, a kwota kredytu obniży o 2mln zł, biorąc 
pod uwagę rok 2015. Z zaciągniętych  kredytów czy pożyczek sfinansowano zadania inwestycyjne w 
gminie takie jak np. termomodernizacja obiektów gminnych oraz sfinansowano zadania ekologiczne 
przyjęte do realizacji  w uchwałach Rady Gminy.  

Wniosek 
Radny Donat Trafiał  złożył  wniosek o obniżenie miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gminy Godów 
Pana Mariusza Adamczyka do kwoty  8700 zł brutto.

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji zapytała kto jest za przyjęciem wniosku Radnego Trafiała?

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 0, „przeciw” - 6, „wstrzymujących 

się” - 0,  
– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -0,  „przeciw”-  5, 

„wstrzymujących się” - 1, 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”- 1, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 0  
Komisje odrzuciły powy ższy wniosek.   

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddał pod głosowanie powyższy projekt uchwały.
 
Głosowanie:

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących 
się” - 0,  

– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”-  6,„przeciw”-  0, 
„wstrzymujących się” - 0 

– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego -  ilość 
głosów „za” - 5, „przeciwnych” - 1, „wstrzymujących się” -  0 

Komisje pozytywnie zaopiniowały powy ższy projekt uchwały.  

Ad.1
4) projekt uchwały w sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy Godów - załącznik nr 7 do 

protokołu.

Pani Sekretarz – przedstawiła wprowadzone zmiany do projektu uchwały w porównaniu z uchwałą, jaka 
obowiązywała w poprzedniej  kadencji:  wprowadzenie diety dla zastępcy przewodniczącego Komisji 
oraz  dla  przedstawiciela  Gminy  Godów  w  zgromadzeniu  do  MZWiK  w  Wodzisławiu  Śl.  oraz 
wprowadzono zapis dot. pomniejszenia diety o kwotę 50 zł w przypadku wcześniejszego opuszczenia 
przez radnego obrad sesji lub komisji w danym miesiącu.   

Przewodniczący Rady Gminy – wpłynął wniosek Radnego Krzysztofa Kubica, aby  z projektu uchwały 
wykreślić   § 3 ust.  2.  Wniosek uzasadnił  tym, że czasami zdarza się  tak,  że radny uczestniczy w 
obradach sesji,  czy posiedzeniu  komisji,  bierze udział  w głosowaniu, ale pod koniec musi  opuścić 
posiedzenie ze względu na obowiązki zawodowe i za to zostanie ukarany obniżeniem diety o 50 zł.

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddała wniosek pod głosowanie. 
Zapytała kto jest za wykreśleniem z projektu w/w uchwały § 3 ust. 2 
Głosowanie: 

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących 
się” - 0,  

– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -6,  „przeciw”-  0, 
„wstrzymujących się” - 0, 

– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 
głosów „za”- 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 0  

Wniosek został przyj ęty  jednogło śnie. Z § 3 zostanie wykre ślony ust. 2.
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Radny Zygmunt Skupień złożył wniosek, aby w § 3 ust.1 zamiast kwoty 100 zł, wpisać wypłaca się 
dietę pomniejszoną o 20%.
Pani Sekretarz powiedziała, że wszystkie diety radnych zostały ustalone procentowo względem diety 
Przewodniczącego Rady Gminy. 

Radny Zygmunt Skupień podtrzymał wniosek i zaproponował następujące brzmienie § 3 ust. 1 - za 
każdą  nieobecność  radnego na sesji  lub posiedzeniu komisji  w danym miesiącu wypłaca się  dietę 
pomniejszona o 20%.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  wysokość  diet jakie obowiązywały w uchwale poprzedniej 
kadencji Rady oraz dietę jaka będzie wynosić dla zastępcy przewodniczącego komisji:

– Przewodniczącego Rady Gminy kwota 1325 zł,
– Wiceprzewodniczącego Rady Gminy kwota  795 zł,
– Przewodniczący Komisji kwota 596 zł,
– Z-ca Przewodniczącego Komisji kwota  530 zł, 
– Radny kwota  464 zł. 

Radny Zygmunt Skupień wniosek uzasadnił tym, że jeżeli dieta Przewodniczącego Rady wynosi 1325 
zł, to kwota 100 zł stanowi – 7,6%, 20% to  265 zł mniej, Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – 12,6% 
to 159 zł mniej, dla Przewodniczący Komisji – 16,8% to 119 zł mniej, Z-cy Przewodniczącego Komisji – 
18,9% to 106 zł mniej,  Radnego 21,6% to 93 zł mniej. 

Radny Henryk Klyszcz poparł wniosek radnego Zygmunta Skupnia. 

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddała wniosek pod głosowanie. 
Zapytała kto jest za tym, aby ka żdą nieobecno ść radnego na sesji  lub posiedzeniu komisji w 
danym miesi ącu wypłaci ć diet ę pomniejszon ą o 20%.   

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 0, „przeciw” - 4, „wstrzymujących 

się” - 2,  
– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  2,  „przeciw”-  3, 

„wstrzymujących się” -1, 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”- 2, „przeciw” - 3, „wstrzymujących się” - 1.  
Wniosek  Radnego Zygmunta Skupnia został odrzucony.  

Radny Donat Trafiał złożył dwa wnioski:
1) wykreślić z § 1 ust. 4 dieta dla Zastępcy  Przewodniczącego Komisji,
2) obniżenie  wszystkich diet przysługujących radnym o 10%.

 
Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddała kolejno wnioski pod głosowanie.

Wniosek Nr 1
zapytała kto jest za wykreśleniem z § 1 ust. 4 diety przysługującej Zastępcy Przewodniczącego Komisji.

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 1, „przeciw” - 4, „wstrzymujących 

się” - 1,  
– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  1,  „przeciw”-  5, 

„wstrzymujących się” -0, 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”- 1, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 0.  
Wniosek został odrzucony. 

11



Wniosek Nr 2
zapytała kto jest za obniżeniem o 10% diet przysługujących radnym określonych w § 1 ust 1-5  projektu 
uchwały.
Głosowanie: 

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 0, „przeciw” - 6, „wstrzymujących 
się” - 0,  

– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  1,  „przeciw”-  5, 
„wstrzymujących się” - 0, 

– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 
głosów „za”- 1, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 0.  

Wniosek został odrzucony. 

Radny Bernard Oślizło złożył wniosek, aby diety radnych podwyższyć o 5%. Uzasadniło to tym, że w 
ciągu roku suma wydatków nie powinna przekroczyć  kwoty 17.000,00 zł.  Dieta  radnego wzrosłyby 
średnio o 66 zł miesięcznie. Podkreślił, że diety radnych Rady Gminy Godów nie zmieniły się od 6 lat . 

Prowadząca  wspólne  posiedzenie  komisji  poddała  wniosek  pod  głosowanie,  zapytała  kto  jest  za 
podwyższeniem diety radnych o 5%?

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 2, „przeciw” - 2, „wstrzymujących 

się” - 2,  
– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  2,  „przeciw”-  4, 

„wstrzymujących się” - 0, 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”- 0, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 5.  
Wniosek został odrzucony. 

Radny Zygmunt Skupień złożył wniosek, aby z projektu uchwały z  § 3 wykreślić ust.4. 

Prowadząca  wspólne  posiedzenie  komisji  poddała  wniosek  pod  głosowanie,  zapytała  kto  jest  za 
wykreśleniem z projektu uchwały z  § 3 ust.4
Głosowanie: 

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 0, „przeciw” - 6, „wstrzymujących 
się” - 0,  

– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  1,  „przeciw”-  5, 
„wstrzymujących się” - 0, 

– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 
głosów „za”- 1, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” -0.  

Wniosek został odrzucony. 

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddała projekt uchwały pod głosowanie,  

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, „przeciw” -0, „wstrzymujących 

się” - 0,  
– Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  –  ilość  głosów  „za”  -  5,  „przeciw”-  1, 

„wstrzymujących się” - 0, 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”- 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 0.  
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie wraz  z złożonym wnioskiem -  z § 3  wykre ślić 
ust. 2.

Ad.1
5) projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Godów na 2015 rok – załącznik 

12



nr 8 do protokołu.

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Ad.1
6) projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  do  Planu  Odnowy  Miejscowości  Godów

– załącznik nr 9 do protokołu.

Pani  Barbara  Banko  powiedziała,  że  Zarząd  Województwa  Śląskiego  ogłosił  nabór  wniosków  o 
przyznanie  pomocy  w  ramach  działania  "Odnowa  i  rozwój  wsi"  objętego  Programem  Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu na 
rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. W ramach naboru Gminne Centrum Sportu i Turystyki w Godowie 
złożyło wniosek na realizację zadania   „Termomodernizacja i doposażenie budynku Ośrodka Kultury w 
Godowie”. Pomoc finansowa może być przyznana jeżeli projekt wpisuje się w zakres Planu Odnowy 
Miejscowości  w związku z czym zasadne jest zatwierdzenie zmian do Planu Odnowy Miejscowości 
Godów. Koszt realizacji projektu kwota ~130.000,00 zł.

Pan Wójt w uzupełnieniu dodał, że jeżeli projekt zostanie przyjęty do realizacji z programu Rozwoju 
Obszarów  Wiejskich,  trzeba  będzie  poszukać  w  budżecie  gminy  dodatkowych  środków,  aby 
sfinansować to zadanie. 

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Ad. 1
7) projekt  uchwały  w sprawie  wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz określenia zasad 

poboru i terminów płatności w 2015 roku – załącznik nr 10 do protokołu.

Pani Skarbnik - zgodnie z uchwałą Nr 434/XXVII/2014 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Katowicach z dnia 27 listopada 2014 r. w sprawie uchwały Nr L/397/14 Rady Gminy Godów z dnia 27 
października 2014 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz określenia zasad poboru 
i terminów płatności w 2015 roku, w której stwierdzono nieważność w/w uchwały Rady Gminy Godów w 
części  dotyczącej  wprowadzenia  zwolnienia  mającego  w  istocie  charakter  ulgi   w   opłacie   od 
posiadania   psów  (§  6  pkt  tiret  drugie),  zachodzi  konieczność  dokonania  zmian w w/w  uchwale. 
Wprowadza się tekst jednolity, w którym:
a) ustala się wysokość rocznej stawki opłaty od posiadania psów w wysokości:

- 20 zł za psa trwale oznakowanego elektronicznym mikrochipem,
- 40 zł za każdego psa nieoznakowanego elektronicznym mikrochipem;

b)  usuwa  się  zapis  dotyczący  zwolnienia  z  opłaty  od  posiadania  psów:  „psy  trwale  oznakowane 
elektronicznym mikrochipem w wysokości 50% należnej opłaty od posiadania psów”.

Przewodnicz ący  Rady  Gminy  zło żył  wniosek,  aby  całkowicie  odstąpić  od  pobierania  opłat  za 
posiadanie  psa  z  zastosowaniem zapisu,  że  pies  który jest  oznakowany mikrochipem  – zostanie 
zwolniony z pobierania opłat, od pies który nie jest  oznakowany mikrochipem stawka opłaty powinna 
wynosić 40 zł. 

Pan Wójt  wpływy z opłat od posiadania psów nieoznakowanych mikrochipem  wynoszą ~ 40 tys zł , 
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natomiast  oznakowany mikrochipem kwota ~1.600,00 zł. 
 
Radny Adam Rduch zaproponował, aby znieść całkowicie podatek od posiadania psów. Gmina Godów 
jest gmina wiejską , a pies na wsi jest potrzebny, aby pilnować obejścia. 
  
Przewodnicz ący Rady Gminy wycofał swój wniosek. 

Prowadząca wspólne posiedzenie  Komisji , poddała projekt uchwały do zaopiniowania. 
Głosowanie: 

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Ad.1
8) projekt  uchwały  w sprawie  wykazu wydatków, które nie wygasają  z upływem 2014 roku oraz 

ustalenia planu tych wydatków – załącznik nr 11  do protokołu.

Pani  Skarbnik  -  artykuł  263  ustawy  o  finansach  publicznych  ustala  zasadę,  zgodnie  z  którą 
niezrealizowane wydatki  zamieszczone w budżecie gminy wygasają  z upływem roku budżetowego. 
Zasada ta jest prostą konsekwencją zasady roczności budżetu, wyrażonej w art. 211 ust. 1 ustawy o 
finansach  publicznych.  Inaczej  ujmując,  z  upływem  roku  budżetowego,   na  który  został  budżet 
uchwalony, przestają obowiązywać wszystkie jego postanowienia. Od dnia 1 stycznia kolejnego roku, 
podstawą  gospodarki  finansowej  gminy,  jest  już  kolejny  budżet  lub  jego  projekt,  jeżeli  uchwała 
budżetowa nie została podjęta przed rozpoczęciem roku budżetowego. 
Ust. 2 art. 263 ustawy o finansach publicznych, określa że: „Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego może ustalić, w drodze uchwały, wykaz wydatków, do których nie stosuje się przepisu 
ust.  1,  oraz  określić  ostateczny  termin  dokonania  każdego  wydatku  ujętego  w  tym  wykazie  w 
następnym roku budżetowym”.
Dalsze zapisy art. 263 ustalają warunki uznania wydatku za niewygasający. 
W dniu przygotowywania projektu uchwały rozstrzygnięty został przetarg na zadanie ujęte w załączniku 
do uchwały, zatem, zgodnie z art. 263 ust. 3 pkt 2 ustawy,  wydatek można ustalić jako niewygasający. 
Środki na realizację zadania zabezpieczone są w budżecie roku 2014. 
Po podjęciu przez Radę Gminy uchwały, środki będą mogły być przekazane na wyodrębniony rachunek 
budżetu,   tzw.  subkonto  rachunku  podstawowego  gminy.  W 2015  roku  po  zrealizowaniu  zadania, 
wydatek zostanie dokonany z wyodrębnionego rachunku. Wykonanie wydatków niewygasających ujęte 
jest w sprawozdawczości budżetowej  - w sprawozdaniu RB-28S (rocznym) oraz RB-28NWS (za I i II 
kwartał roku).

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Ad.1
9) projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi oraz stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – załącznik nr 12 
do protokołu.

Pani Skarbnik powiedziała, że zgodnie z przeprowadzoną  analizą  kosztów funkcjonowania systemu 
gospodarowania  odpadami  w  gminie  Godów  w  roku  2015,  gdzie  uwzględniono  koszt  odbioru  i 
zagospodarowania odpadów przez firmę wywozową wyłonioną w drodze przetargu oraz koszty obsługi 
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administracyjnej,  proponuje  się  przyjęcie  nowych  stawek  za  gospodarowanie  odpadami  w  gminie 
Godów w następujący sposób:

- niższa stawka w wys. 8,0 zł. w przypadku osób segregujących odpady komunalne,
- stawka podstawowa ustalona w wysokości 24,0 zł.

Znaczne  podniesienie  stawki  podstawowej  za  brak  segregacji  odpadów  będzie  miało  na  celu 
zmobilizowanie  mieszkańców,  którzy  na  dzień  dzisiejszy,  nie  segregują  odpadów  do  pełnego 
wywiązywania  się  z  ustaleń  w/w  ustawy  i  realizację  obowiązków mieszkańców w  zakresie  pełnej 
segregacji odpadów.

Głosowanie: 
– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Ad.1
10) projekt  uchwały  w  sprawie  uzupełnienia  braku  formalnego skargi  na kierownika gminnej 

jednostki organizacyjnej – załącznik nr 13 do projektu uchwały.

Tomasz Nawrat -  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w dniu 08.12.2014 r. Komisja 
Rewizyjna na swoim posiedzeniu przeanalizowała treść złożonej skargi przez Jarosława Szczęsnego i 
w tej sprawie wypracowała stanowisko. 
Odczytał treść wezwania do uzupełnienia braków formalnych. 

Zgodnie z art. 64 § 2 w związku z art.221 § 3 kodeksu postępowania administracyjnego 
(tekst  jednolity  Dz.  U  z  2013  r.  poz.267  z  poź.zm),  wzywam  Pana  do  uzupełnienia  braku 
formalnego skargi z dnia 20 listopada 2014 r. na wykonywanie zadań przez Dyrektora Zespołu 
Szkolno - Przedszkolnego w Godowie – Panią Barbarę Brzezińską poprzez przedłożenie zgody 
osoby, w interesie której skarga została złożona.

 Uzupełnienia braku formalnego należy dokonać w terminie 7 dni  od otrzymania wezwania 
pod rygorem pozostawienia skargi bez rozpoznania.

Prowadząca wspólne posiedzenie komisji poddała projekt uchwały do zaopiniowania.  
Głosowanie: 

– Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia –  ilość głosów „za”- 6, 
– Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – ilość głosów „za” -6 
– Komisja Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego - ilość 

głosów „za”-6. 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
  
Ad.2 
Prowadząca wspólne posiedzenie komisji  przedstawiła korespondencję  jaka została przekazana na 
wspólne posiedzenie komisji:

– pismo z dnia 18.11.2014 r. Pana [*Wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych*].   zam. Łaziska w 
sprawie remontu drogi do posesji – załącznik nr 14 do protokołu. 

Pani Katarzyna Skrobak  wyjaśniła, że jest to droga obok parku w Łaziskach. 
 
Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji:
Temat przekazać  do rozeznania na wyjazdowe posiedzenie Komisji  Mienia Komunalnego, Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.
  

– pismo  sołtysa  z  sołectwa  Skrbeńsko  w  sprawie  podjęcia  działań  w  celu  uzupełnienia  
oświetlenia ulicznego na ul. Poprzecznej przy posesji nr 3 ([*Wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych*].  oraz uzupełnienia lampy oświetleniowej w rejonie  przystanku autobusowego przy 
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posesji 11 (obok Państwa Kionka) – załącznik nr 15 do protokołu. 

Pan  Wójt  w  budżecie  gminy  zabezpieczono  środki  finansowe  wysokości  ~100.000,00  zł  na 
uzupełnienie oświetlenia ulicznego. Zaproponował, aby w przyszłym roku na wyjazdowe posiedzenie 
Komisji Mienia Komunalnego (…) zaprosić sołtysów i wspólnie rozeznać temat oświetlenia ulicznego na 
terenie naszej gminy, a następnie ustalić kolejność realizacji tego zadania.

Temat  drugi  poruszony  w  piśmie   -  zostanie  wystosowane  pismo  do  energetyki  o  zajęcie 
stanowiska  w  sprawie  wymiany  2  słupów energetycznych  na  ul.  Zielonej  z  uwagi  na  ubytki  oraz 
wystające druty zbrojenia. 

– pismo  z dnia 04.11.2014 r. grupy mieszkańców z Gołkowic [*Wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych*].    w  sprawie  utwardzenia  drogi   przy  1  Maja  [*Wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych 

osobowych*].  – załącznik nr 16 do protokołu. 

Pan Wójt – dwa lata temu odcinek drogi pomiędzy ośrodkiem zdrowia w Gołkowicach a budynkiem 
gminnym został utwardzony, natomiast w powyższym piśmie mieszkańcy  zwracają się o utwardzenia 
odcinka drogi od ośrodka zdrowia w prawo.  

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji:
Temat przekazać  do rozeznania na wyjazdowe posiedzenie Komisji  Mienia Komunalnego, Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.

– pismo z dnia 15.12.2014 r. grupy mieszkańców odgałęzienia ul. Wyzwolenia w Gołkowicach w  
sprawie  utwardzenia  nawierzchni  drogi  ([*Wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych  osobowych*].   -  
załącznik nr 17 do protokołu. 

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji:
Temat przekazać  do rozeznania na wyjazdowe posiedzenie Komisji  Mienia Komunalnego, Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.

– pismo  z  dnia  14.11.2014r.  Pani  [*Wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych  osobowych*].   
w sprawie  zabudowy dodatkowego oświetlenia  na ul.  Leśnej  w okolicach posesji[*Wyłączenie 

jawności w zakresie danych osobowych*].   oraz lustra na wysokości posesji nr 43   - załącznik nr  18 do 
protokołu.

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji:
Pismo przekazać na posiedzenie rady sołeckiej w Gołkowicach w sprawie wypracowania stanowiska w 
tej sprawie.  

– pismo Parafii  Rzymskokatolickiej w Łaziskach z dnia 26.11.2014 r. w sprawie nieodpłatnego 
przekazania na rzecz Gminy Godów działki  o nr 3464/291 o pow. 0,0068 ha stanowiącej drogę  
przeznaczoną na przyłączenie jej do nieruchomości sąsiedniej – gminnej -  załącznik nr 19 do 
protokołu. 

Pan  Wójt  –  temat  dotyczy  działki  parafialnej,  która  częściowo  (kątem)  wchodzi  w  teren 
zaasfaltowanego gminnego parkingu przy kościele od strony sklepu SEGET. Jest możliwość przejęcia 
na rzecz Gminy Godów tego niewielkiego skrawka gruntu i uporządkowania tego tematu tym bardziej, 
że jest zgoda parafii  i Kurii Metropolitalnej w Katowicach na przekazanie tego terenu. 

Komisja  Mienia  Komunalnego Ochrony Środowiska i  Bezpieczeństwa  Publicznego w obecności   6 
członków Komisji,  jednogłośnie  wyraziła pozytywn ą  opini ę  w sprawie  nieodpłatnego  nabycia  w/w 
działek stanowiącej drogę na rzecz Gminy Godów.  

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą do radnych w następującej sprawie - chcąc uzyskać 
jakąkolwiek informację od pracownika urzędu gminy, należy na piśmie zwrócić się z zapytaniem. Pismo 
należy  złożyć  w  biurze  rady,  a  pracownik  przekaże  je  Panu  Wójtowi,  który  wyznaczy  osobę  do 
udzielenia odpowiedzi w danej sprawie. Odpowiedź zostanie udzielona mailem lub radny będzie mógł 
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odebrać w biurze rady. 

Radny Kuczak  Michał  -  sołtys  z  Łazisk  zwrócił  się  z  zapytaniem prosząc o  wyjaśnienie  dlaczego 
pieniądze,  które  zebrał  z  opłaty  targowej  nie  zostały  przekazane  w  2014  roku  na  rzecz  sołectwa 
Łaziska ?

Pani Skarbnik wyjaśniła, że określony jest termin na przygotowanie i przekazanie do zaopiniowania 
projektu uchwały. Zmian w budżecie gminy dokonuje się tylko uchwałą Rady Gminy. Sołtys z Łazisk 
pieniądze z opłaty targowej wpłacił po terminie, więc nie zostały zaksięgowane do dochodów sołectwa. 

Pan Wójt w uzupełnieniu dodał, że w przyszłym roku jeżeli znajdą się w budżecie gminy wolne środki 
finansowe, pieniądze z opłaty targowej w wysokości w jakiej sołtys wpłacił do budżetu gminy  zostaną 
przeniesione na rzez sołectwa Łaziska. 

Radny Donat Trafiał zapytał co  zrobione zostało w sprawie zmiany organizacji ruch na ulicy Kopernika i 
Sobieskiego?

Pan Wójt  - zlecono opracowanie dokumentacji  geodezyjnej na podstawie, której  zostanie  wykony 
projekt dokumentacji projektowej, który będzie obejmował organizację ruchu od strony ulicy Nowej w 
Godowie do ulicy Borowickiej w Gołkowicach.

Radny Henryk Klyszcz zapytał jakie są dalsze losy budowy sali gimnastycznej w Godowie?

Pan Wójt – umowa z wykonawcą  zostanie rozwiązana, będzie przeprowadzona inwentaryzacja i w 
przyszłym roku na roboty nie wykonane zostanie ogłoszony przetarg. 

Pan Wójt informacyjne przekazał, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo- list intencyjny Firmy POLCAP 
w sprawie lokalizacji projektu inwestycyjnego na terenie KSSE. Przedmiotem działania Firmy będzie 
wytwarzanie masy bitumicznej. Zakończenie  robót inwestycyjnych -  kwiecień 2015 roku. 
 

Prowadzaca  wspolne  posiedzenie  Komisji  Izabela  Tomiczek  o  godz.19.00  zamknęła  wspólne 
posiedzenie komisji problemowych Rady Gminy Godów. 

 Wiceprzewodnicz ąca Rady Gminy   

 Izabela Tomiczek  
Prowadz ąca wspólne posiedzenie komisji

Przewodnicz ący Komisji Rozwoju, Wiceprzewodnicz ący  Komisji  Mienia  Komunalnego, 
Gospodarczego i Bud żetu Ochrony Środowiska i Bezpiecze ństwa Publicznego

      Stanisław Tatarczyk                                Henryk Klyszcz 

Przewodnicz ący Komisji Edukacji,
 Kultury i Zdrowia

Bernard O ślizło

Wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 
informacji publicznej (Dz. U. Nr 112, poz 1198 z poźn. zm.), jawność wyłączyła Sabina Opas – Inspektords. rady gminy
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